
 

 

Protokoll konstituerande möte samt referat styrelsemöte #1 2023 

Styrelsemötet för Hammarby IF FF den 4 april 2023, klubbhuset på Årsta IP. 

Deltagande Adjungerande 

Mattias Fri (MF),  

Cecilia Hager (CH), (länk) 

Patrik Niklasson (PN),  

Wayne Seretis (WS),  

Py Börjesson (PB),   

Peter Granström (PG),  

Nina Jonsson (NJ),  

Suleyman Sleyman (SS),  

Mia Lindberg (ML),  

Björn Ekblom (BE), hedersmedlem (länk) 

Richard von Yxkull (RvY), VD HFAB 

Ylva Andrén, (YA), Föreningschef HIF FF (YA) 

 

 

 

 

 

 

I tjänsten som sekreterare  

Klas Helin (KH) (länk) 

 

KONSTITUERANDE MÖTETS ÖPPNANDE 

Det konstituerande mötet öppnades av ordförande MF kl. 18:12. 

 

VAL AV JUSTERINGSMÄN 

Styrelsen utsåg NJ och PN till justeringsmän. 

 

VAL AV SEKRETERARE 

Styrelsen utsåg KH till sekreterare. 

 

GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Styrelsen godkände föredragningslistan. 

 

KONSTITUERING 

• Val av vice ordförande: NJ 

 

FIRMATECKNARE 

Styrelsen beslöt att föreningens firma tecknas enl. beslut. 

 

KONSTITUERANDE MÖTET AVSLUTAS 

Det konstituerande mötet avslutades av ordförande MF kl. 18:23. 

 



 

 

 

§ 1 STYRELSEMÖTETS ÖPPNANDE 

Styrelsemötet öppnades av ordförande MF kl. 18:23. 

 

§ 2 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 JUSTERING AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

§ 4 VAL AV FF REPRESENTATION I AB STYRELSE 

Styrelsen beslutade att Mattias Fri, Nina Jonsson, Mikael Samuelsson och Fredrik Österberg representerar 

HIF FF i HFAB:s styrelse. 

Patrik Niklasson utsågs av styrelsen som adjungerad till HFAB:s styrelse. 

 

§ 5 RAPPORT FÖRENING 

YA, med inspel av MF, rapporterade kring verksamheten i Hammarby IF FF. Följande noterades särskilt: 

• Årsmötet tidigareläggs med en vecka fr.o.m. 2024 

• Styrelsen var nöjda med genomförandet av årsmötet 2023 

• Framöver läggs sportrådsmöten i samband med styrelsemöten för att öka möjligheten till närvaro 

av styrelsen 

• Arbetet med att ev. införa digitala årsmöten fortgår.  

 

§ 6 RAPPORT AB 

RvY rapporterade kring verksamheten i Hammarby Fotboll AB. Följande noterades särskilt: 

• Bandera-Bajen kollektionen säljer mycket bra. Nytt konstgräs på Årsta och Kanalplan planeras till 

sommaren 

• AXS blir kvar inom SEF 

• HR-projekt sjösatt för hela Hammarby Fotbollsorganisation 

• Gubbängsprojektet fortsatt dialog med staden 

 

 

§ 7 RAPPORT EKONOMI 

KH redogjorde för föreningens ekonomi, som t.o.m. februari inte har avvikit mot budget. Tidigt på året, 

kommer djupare underlag ju längre in på året vi kommer.  

§ 8 ÖVRIGT 

• Planbrist 

Diskussion om att det fortsatt är stor planbrist.  

30-mils motionen inskickad av Bajen Fans, MF 



 

 

MF lyfte på nytt denna fråga som behöver besvaras av styrelsen. Det finns sedan tidigare ett 

årsmötesbeslut om att vi ska verka för att spela alla matcher på söndagar. Andemeningen i motionen är 

god, men det är ingen fråga med ett enkelt svar. Styrelsen vill underlätta för bortaresande både för våra 

och motståndarlags supportrar. 

Styrelsen beslutade att WS formulerar ett svar på frågan. 

 

Nästa möte 16/5 kl. 18:00, Årsta IP 

Mötet avslutades kl. 19:38 


